
 
 

 
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde 
 

Hvor: Idrættens Hus, Odense V 

Hvornår: Tirsdag d. 22. oktober 2013 

Til stede:  Inge Godsk, Chanette Aalund, Erik Skov-Larsen, Birthe Holfelt, Merethe 

 Nordstrøm, Jette Bjerg, Tina Henriksen 

Dagsorden: 

1. Underskrift af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

a. Venter til næste møde 

2. Nyt fra formanden 

a. Chanette har været til formandsmøde og refererede herfra 

Det blev til mødet oplyst, at berideruddannelsen bliver statsanerkendt 

til næste repræsentantskabsmøde (hvis det bliver godkendt) 

3. Nyt fra kassereren 

a. 6-7 klubber har lavet afdragsordning for kontingent.  

b. Erik anbefaler, at der til næste år lukkes for stævnegodkendelse efter 1 

måned for klubber i restance med forfaldne beløb med mindre der er 

lavet en afdragsaftale. 

4. Nyt fra breddeudvalget 

a. Mathilde arbejder på at få tæt kontakt til klubber med interesser for 

bredden. Det er bl.a. SVR (ponygames) og LHS (TREC). 

i. MFR er interesseret i bredden, fortæller Erik. De træner pt. et 

kvadrillehold frem mod landsfinalerne.  

ii. Interesserede klubber kan kontakte Mathilde Toftemann fra 

breddeudvalget for info. 

b. Pas de deux er på vej frem 

 

 

 



 
 

 
 

5. Nyt fra kursusudvalget 

a. Der er to Klar-parat-start kurser på vej. 

b. Kurset ”Vejen frem” blev aflyst. Der var kun ti tilmeldte. Måske bliver 

det arrangeret igen til februar. Der skal fokus på, at det ikke kun kan 

bruges i ridningen men også andre steder. 

6. Nyt fra IT-udvalget 

a. Stævneevalueringerne på distriktets hjemmeside er droppet, pga. meget få 

svar.  

7. Nyt fra sportsudvalget 

a. To klubber har bedt om økonomisk støtte til stævneafholdelse. Vi giver 

afslag til begge. 

b. Alt for mange klubber bryder regler om sammenlægning af klasser. Vi 

undersøger, hvad vi kan gøre ved det. 

8. Eventuelt 

a. Da meldegelde er afskaffet, gives der ikke støtte til officialuddannelser. 

Det gælder alle typer officials. 

 

 


